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Volgend jaar 
0,7% extra 
pensioen 
Hans van Gils licht de  
financiële situatie toe. 

Lees ook hoe het staat met  
onze nieuwe pensioenregeling, 
Carolien en Danse vertellen  
er meer over.
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Afgelopen jaar hebben we 9,9% extra pensioen toe-
gekend. Dat was onder meer mogelijk dankzij een tijdelijke 
verruiming van de wettelijke regels.  
Die verruiming geldt nog steeds maar het bestuur heeft 
besloten om volgend jaar de pensioenen maar beperkt te 
verhogen, namelijk met 0,7%. 

Flinke tik
“Hoe financieel gezond we zijn lezen we af aan de 
dekkingsgraad. De toekenning van bijna 10% extra 
pensioen afgelopen jaar, zie je meteen terug. Daardoor 
daalde de dekkingsgraad ook met zo’n 10%. Maar nog altijd 
staan we ruim boven de minimaal vereiste dekkingsgraad. 
Op zich gaf de tijdelijke verruiming ook voor dit jaar weer de 
mogelijkheid om komend jaar meer extra pensioen toe te 
kennen dan 0,7%, maar als bestuur hebben we besloten de 
extra wettelijke ruimte niet te benutten.”

De reden hiervoor heeft volgens Hans alles te maken met 
2025. “Dan gaan we volgens planning over naar onze 
nieuwe pensioenregeling. In aanloop daarnaartoe willen 
we voldoende vet op de botten hebben. Het streven is dat 
niemand er bij die overgang op achteruit gaat.  

En als er geen gekke dingen gebeuren voor die tijd kunnen 
we bij de overgang naar de nieuwe regeling alsnog aan 
iedereen extra pensioengeld toekennen. Voor de actieve 
deelnemers wordt hun persoonlijke pensioenvermogen 
daardoor groter, voor de gepensioneerden stijgt hun 
uitkering.”

Blij mee
De huidige onrust in de wereld is slecht voor de 
economie. Dat is meteen terug te zien in beleggings-
resultaten. Hans: “Ook onze beleggingen zijn daar niet 
ongevoelig voor. Maar de klap valt mee. We hebben onze 
beleggingen goed gespreid waardoor de risico’s behoorlijk 
goed worden opgevangen. Daar ben ik blij mee.”  n

Ondanks de onrust in de wereld en effecten-
beurzen die op en neer gaan, houdt onze 
financiële situatie zich goed. Maar dat betekent 
niet dat er opnieuw fors extra pensioen toegekend 
wordt. Hans van Gils geeft uitleg. Hij is bestuurslid van 
SPD en ook voorzitter van de Beleggingsadviescommissie. 

U kunt de financiële   

situatie van ons 

pensioenfonds bekijken  

op onze website 

←

Volgend jaar 
0,7% extra pensioen

https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/het-pensioenfonds/financiele-situatie


DEC2023

3

 ‘We zitten in de kopgroep. 
Iedereen kijkt naar ons’

Een belangrijke stap voorwaarts is gezet tijdens de 
Bijzondere Algemene Vergadering (BAV), georganiseerd 
door DPD,  van  26 september.  Toen is er gestemd over 
belangrijke onderdelen van de nieuwe regeling.  
Met ruime meerderheid zijn de veranderingen 
goedgekeurd (zie kader).  

Nu de belangrijkste pijlers van de nieuwe 
regeling overeind staan, is het de 

taak van SPD om te toetsen of de 
nieuwe regeling ook daadwerkelijk 
op een verantwoorde manier 
uitvoerbaar is. Bestuursvoorzitter 
Danse Sonneveld: “Juridisch moet 

het kloppen en ook de kosten 
zijn natuurlijk heel belangrijk. De 

hoofdlijnen zijn nu duidelijk maar ook op 
detailniveau moet het in orde zijn. Alles moet 

worden doorgerekend om te voorkomen dat we straks 
worden verrast door ongewenste bij-effecten. Voor het eind 
van dit jaar, als ook ons Verantwoordingsorgaan groen licht 
heeft gegeven, moet er een definitief plan zijn dat we ter 
goedkeuring aan de toezichthouder kunnen voorleggen.” 
Niet alleen is voor DPD en SPD de overgang naar de nieuwe 
regeling een compleet nieuw traject. Dit geldt voor alle 
pensioenfondsen en ook voor toezichthouders als AFM en 
DNB. “Het is echt pionieren. We zitten in de kopgroep en 

worden nauwlettend gevolgd. Andere pensioenfondsen 
leren van wat wij nu doen.”  

Duidelijkheid bieden
Wat er allemaal verandert per 1 januari 2025 moet 
natuurlijk goed worden uitgelegd. Danse: “Komend jaar 
krijgt de communicatie over de nieuwe regeling extra 
aandacht. De nieuwe regeling biedt meer vrijheid en 
keuzemogelijkheden. Hoe dat zit moeten we natuurlijk 
zo begrijpelijk mogelijk uitleggen. Alleen dan kunnen 
deelnemers en pensioengerechtigden verantwoorde 
keuzes maken.” n

Als een van de eerste pensioenfondsen gaat SPD over naar een nieuwe 
pensioenregeling. Volgens de planning op 1 januari 2025. Om dit voor elkaar te 
krijgen moet er nog flink wat werk worden verzet. Maar we liggen wel op schema.

5 stemrondes
Nooit eerder hebben zoveel dierenartsen een ver-
gadering van onze deelnemersvereniging DPD 
bijgewoond als op 26 september. De Bijzondere 
Algemene Vergadering (BAV) stond in het teken van 
de nieuwe regeling die er aan komt. Het voltallige
bestuur van zowel DPD als SPD, inclusief ondersteuners 
van onze pensioenuitvoerder, waren aanwezig.  
Om zo alle kennis en kunde beschikbaar te hebben. 

In totaal waren er 400 aanmeldingen waarvan 200 
dierenartsen daadwerkelijk ook deelnamen aan

 Lees verder  ►



Rachel volgt Carolien op als  
DPD-voorzitter
Voor Carolien was het de laatste vergadering met de 
leden als DPD-voorzitter. Zij wordt opgevolgd door 
Rachel Brouwer, nu penningmeester in het bestuur. 
Carolien blijft voorlopig nog wel als bestuurslid 
actief (meer informatie over 
Caroliens vertrek leest u op 
de website van DPD).
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de vergadering. Er zijn 5 stemrondes gehouden. 
Onder meer is er gestemd over de flexibele 
regeling, de premiehoogte (26,2%), de bijspaar-

mogelijkheid binnen de regeling en het 
nabestaandenpensioen. 

Alle voorstellen zijn met een ruime 
meerderheid (driekwart van  
de stemmen) goedgekeurd. 

DPD-voorzitter Carolien Buck 
kijkt positief terug op de BAV. 

“Het is fijn dat ons voorbereidende 
werk in goede aarde valt. 

We zitten op één lijn en dat is wat we 
willen. De sfeer was prima. Natuurlijk waren 

er ook kritische vragen, maar daar zijn we alleen 
maar blij mee. Die kritische blik hoort bij onze 
beroepsgroep.” 

Chantal Duijn is nieuw in het bestuur van 
onze deelnemersvereniging DPD. Wat heeft 

zij met pensioen?  Wat hoopt ze te bereiken? 
Graag stelt ze zichzelf voor: 

https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/nieuws/20231128-rachel-volgt-carolien-op-als-dpd-voorzitter
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Ze is in 2014 afgestudeerd als dierenarts in de richting 
landbouwhuisdieren (Faculteit Diergeneeskunde 
Universiteit Utrecht). In 2019 promoveerde ze bij de 
leerstoel ‘Kwaliteitsbevordering diergeneeskundig 
onderwijs’. “Mijn promotietraject deed ik in combinatie 
met het werk in de praktijk, waarbij ik vooral genoot 
van de spoedgevallen en het werken bij nacht en ontij. 
Inmiddels heb ik mijn eigen onderneming Bureau Raak 
voor coaching, training en advies op het gebied van 
werkgeluk en een positieve werkcultuur met als missie: 
Alle veterinaire professionals gelukkig!”

Communicatie als speerpunt
“Volgens mij hoort bij gelukkig werken ook een 
gelukkig pensioen. Een pensioen waar we op onze 
oude dag mee kunnen leven en waarmee we kunnen 
genieten van dat leven. Een van mijn speerpunten 
is daarom dat alle dierenartsen ‘iets’ weten over hun 

pensioen, ongeacht leeftijd, werkplek en/of functie.  
Dit begint met communicatie en het toelichten van het 
hoe en wat als het om het pensioen gaat. Ook als het 
nog een ver-van-het-bed-show is.  Denk hierbij aan de 
mogelijkheden die de derde pijler biedt, het wel of niet 
aanzetten van de premievrijstelling bij invaliditeit of 
de betekenis van parttime werken nu op het pensioen 
later. Mocht dit gelijk vragen oproepen? Weet me dan 
te vinden. Volgens mij is dat één van de krachten van 
een pensioenfonds voor en door dierenartsen.”

Hoe mooi is het dat wij dierenartsen dit pensioen 
gezamenlijk kunnen vormgeven vanuit solidariteit en 
een gemeenschappelijke verantwoordelijkheid. Ik zie 
er naar uit me te kunnen inzetten voor ons pensioen en 
te zorgen voor een soepele overgang naar het nieuwe 
pensioenstelsel. n

Is pensioen een onderwerp waar u best wel eens in zou willen duiken? Misschien is 
deelname aan het bestuur van DPD dan een mooie uitdaging voor u. Specifiek is het 
bestuur op zoek naar iemand die de rol van secretaris op zich wil nemen. In totaal gaat 
het om een tijdsinvestering van circa 50 à 60 uur per jaar. Spreekt het u aan en bent u 
DPD-lid en werkzaam als praktiserend dierenarts? Geef dan voor 1 januari 2024 uw 
interesse en motivatie door via emailadres: rene.baltussen@pensioenfondsdierenartsen.nl

DPD-bestuur: ook iets voor u?
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Op onze
website vindt u meer 
informatie

 ‘Gelukkig werken en
een gelukkig pensioen    
horen bij elkaar’

https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/nieuws/20231017-dpd-zoekt-enthousiast-bestuurslid
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Hoe ervaren Lonneke ook is, zelf ziet ze ook wel in dat het verstandig is om op tijd plaats te maken 
voor nieuw bloed in het bestuur. “Als je alles al een keer gezien hebt, verdwijnt ook de frisse blik.”

‘Ik geniet daarvan’
Lonneke vindt de pensioenwereld super interessant, “maar er gaat niks boven 
het vak van dierenarts. Daar heb ik het voor gedaan. Mijn motivatie is altijd 
geweest om me naast mijn praktijkwerk in te zetten voor onze beroepsgroep. 
Daar geniet ik van. Dat is twintig jaar geleden begonnen toen ik actief werd 
bij de beroepsvereniging.” 

Bij haar aantreden waren de gevolgen van de financiële crisis (2008) nog heel 
duidelijk zichtbaar. Ook pensioenfondsen werden daardoor stevig geraakt.  
“Als SPD hebben we uiteindelijk zelfs moeten korten. Vele jaren konden we 
geen extra pensioen toekennen. Gelukkig kwam daar vorig jaar een eind 
aan. Eindelijk een flinke indexatie. Daar was ik wel blij mee. Het gaat de 
goede kant op.” 

‘Regeling past goed bij ons’
Volgens Lonneke hebben we een mooie basisregeling die goed 
aansluit bij de wensen van dierenartsen. “Het is een regeling die bij 
ons past, al moet iedereen zelf ook nog wel wat extra’s opzijzetten 
om straks een beetje leuk te kunnen leven.” Helemaal uit beeld 
verdwijnt Lonneke niet bij SPD. Ze blijft nog enige tijd actief als 
‘sleutelfunctiehouder’. De wet verlangt van pensioenfondsen dat 
ze zogeheten sleutelfuncties hebben. Een sleutelfunctiehouder 
controleert of de uitvoering goed verloopt. Voor de aanstelling van een 
sleutelfunctiehouder is goedkeuring van DNB nodig. In november 2023 
keurde DNB dit goed. n

Na 12 jaar verlaat Lonneke Stark (51) het SPD-bestuur. Het waren pittige 
pensioenjaren, maar als het aan Lonneke had gelegen was ze nog even doorgegaan. 
“Het is moeilijk iets achter te laten waar je met hart en ziel aan hebt gewerkt.”

 ‘Er gaat niets boven
het vak van dierenarts’
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Als u meer dan vijf jaar voor uw AOW-leeftijd 
met pensioen wilde gaan, moest u tot voor kort 
hiervoor een intentieverklaring tekenen. Hierin 
verklaarde u niet meer betaald te gaan werken na uw 
pensionering. Met de komst van de Wet toekomst 
pensioenen is de leeftijdsgrens verruimd en komt 
de intentieverklaring voor nagenoeg iedereen te 
vervallen. 

Volgens de nieuwe wet kan bijverdienen voor 
mensen die met vervroegd pensioen gaan (of zijn) 
probleemloos vanaf 10 jaar voor de AOW-leeftijd. 
Vanaf die grens riskeert u geen boete van de 
Belastingdienst en ook is er geen intentieverklaring 
meer nodig. Bij SPD kunt u vanaf uw zestigste met 
pensioen, daarmee valt u ruimschoots binnen deze 
limiet.  Als u vervroegd met pensioen gaat kunt u ook 
(gedeeltelijk) door blijven werken als dierenarts. Tot 
uw 65-jarige leeftijd blijft u dan pensioen opbouwen. 
Daarna niet meer.

Aandachtspunten
Wel zijn er een paar aandachtspunten voor 
bijverdienen naast uw pensioen. Uw inkomen wordt 
hoger, dus gaat u meer belasting betalen. Misschien 
komt u in een hogere belastingschijf. Het is goed om 
daarbij stil te staan. Dat geldt ook als u toeslagen 
ontvangt. Ook hier zitten inkomensgrenzen aan. n

Vervroegd met pensioen gaan en daarna toch weer betaald gaan werken?  
De regels hiervoor zijn medio dit jaar versoepeld. De leeftijdgrens voor de zogeheten 
‘intentieverklaring’ die u voor de Belastingdienst moet tekenen, is fors verlaagd.  

Werken na vervroegd 
pensioen: regels versoepeld
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Om u vlot en goed te informeren over uw pensioen, 
hebben we uw e-mailadres nodig. Hebben we dat 
niet? Dan mist u misschien informatie. Bijvoorbeeld 
als u in actie moet komen voor uw pensioen. Graag 
hebben we uw privé-emailadres. Dan kunnen we u 
ook bereiken als u van baan verandert. 

Misschien is uw privé-emailadres afgelopen tijd 
gewijzigd? Ook dan is het slim om het correcte 
adres door te geven. Doorgeven 
of aanpassen van uw e-mailadres 
kan eenvoudig via Mijn pensioen 
op onze website. Of scan de QR-
code en check uw gegevens. n

Zorg dat u geen 
informatie mist 
over uw pensioen

https://mijn.pensioenfondsdierenartsen.nl/login?returnUrl=%2F
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Begin volgend jaar hebben we weer uw inkomensgegevens 
nodig. Die gebruiken we om uw pensioenpremie te berekenen. 
Wat gebeurt er als u niks doorgeeft?  
 
Jaarlijks vragen wij u aan het begin van het kalenderjaar om 
inkomensopgave te doen. Dat kan eenvoudig via  
Mijn pensioen op onze website. Zowel van dierenartsen 
in loondienst alsook van zelfstandigen hebben we de 
inkomensgegevens nodig. Werkt u in deeltijd? Ook dan 
ontvangen we graag uw inkomensopgave.  

Niet te veel, niet te weinig
Alleen als wij de correcte inkomensgegevens hebben, weet u 
zeker dat u per kwartaal de juiste premie aan ons betaalt. Als het 
niet klopt kan het zijn dat u later een verrekening krijgt. Ontvangen 
we geen inkomensopgave, dan houden we de opgave van het 
voorafgaande jaar aan. Hebben we die ook niet, dan zetten wij uw 
inkomen op het maximale beroepsinkomen. Ook gaan we dan uit 
van een deeltijdpercentage van 100%. 

Uitleg op website
Wat verstaan we onder uw beroepsinkomen (voor zelfstandigen en 
als u in loondienst werkt)? Op de website leggen we het uit. Alles 
over inkomensopgave vindt u hier terug. Scan de QR-code. Werkt 
u als zelfstandige? Dan kunt u nu al uw inkomensgegevens aan ons 
doorgeven.  

Lees alles overinkomensopgave

Ga voor meer informatie over de 
pensioenregeling van SPD naar
de website. 
www.pensioenfondsdierenartsen.nl 

Premienota gemist?
Uw premienota staat in ‘Mijn archief’ 
op uw portaal. U ontvangt van ons een 
e-mail als de nota voor u klaar staat.
Ook alle andere post voor u vindt u in 
‘Mijn archief’.  

COLOFON
Ons Pensioen wordt toegezonden aan 
alle deelnemers en gepensioneerden 
van het pensioenfonds en is een geza-
menlijke uitgave van SPD en DPD. 

Redactie en eindredactie: 
het bestuur van Stichting Pensioen-
fonds voor Dierenartsen en het bestuur 
van deelnemersvereniging DPD. 

Stichting Pensioenfonds voor Dierenartsen is 
een zelfstandig beroepspensioenfonds. Achmea 
Pensioenservices N.V verzorgt in opdracht van 
het bestuur van het pensioenfonds de admini-
stratie en de uitvoering van de pensioenregeling. 

Deze pensioenkrant is met uiterste zorg samen-
gesteld. Aan de krant kunnen geen rechten
worden ontleend.

Niet vergeten:
inkomensopgave 
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